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Vragen van de leden Besselink en
Depla (beiden PvdA) aan de minister
voor Wonen, Wijken en Integratie
over beleid om de woningnood onder
studenten te bestrijden. (Ingezonden
16 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
persbericht van de LSVb «Gemeenten
maken geen beleid op
studentenhuisvesting»?1

2
Hoe beoordeelt u de constatering dat
in de meeste studentensteden nog
steeds sprake is van enorme
wachttijden voor de
studentenhuisvesting?

3
Bent u bereid om daar waar mogelijk
bij de prestatieafspraken met
gemeenten over de
woningbouwprogramma’s rekening
te houden met de actuele behoefte
van studenten aan betaalbare
woonruimte? Zo ja, hoe gaat u dat
dan gestalte geven? Zo neen,
waarom niet?

1 http://www.lsvb.nl/actueel/persbericht/627
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